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Aan: postbus@zwolle.nl
Onderwerp: 5G

Beste bestuurders, 
 
Julie worden waarschijnlijk veel benaderd over de mogelijke gevaren van 5G. Kunnen jullie als eis stellen dat voor de 
licenties verkocht worden de telecom industrie juridisch aansprakelijk wordt voor de eventuele schade en de 
controlerende instanties ook aansprakelijk gesteld kunnen worden via de rechter. Als ze het echt zo gezond vinden is 
het minste wat ze kunnen doen ook de verantwoordelijk hiervoor nemen. Een van de betere uit duizenden 
onderzoeken die aantonen dat 5G schadelijk is is deze: https://tinyurl.com/y6gheezg 
 
Vriendelijke groet,  
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